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Afsprakenlijst van de vergadering van het presidium 13 september 2016. 

 

Aanwezig: 

de heer F.L.J. van der Meijden  voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

de heer M.J.T. van der Heijden  lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  lid 

de heer B.H.M. Swinkels    lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

de heer J. Sprengers    plv. griffier 

de heer T. Meulensteen    wethouder 

 

Afwezig: 

de heer J.H. Strijbosch    lid 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering. 

Wethouder Meulensteen maakt melding van het feit dat de beschikbaarstelling van een 

voorbereidingskrediet voor het bouwrijp maken van Nieuwenhof-Noord destijds niet bestuurlijk 

is afgerond. Door de interventie van de provincie in de oorspronkelijke plannen is dit blijven 

liggen. Om de bouwers toch de gelegenheid te geven om nog dit jaar te starten is het zaak dat 

de  aanbesteding zo snel mogelijk in gang gezet wordt. Hij vraagt toestemming om 

vooruitlopend op de beschikbaarstelling van het krediet, de aanbesteding al vast in gang te 

mogen zetten. De leden van het presidium stemmen hiermee in. Na behandeling in de 

commissie Algemene Zaken zal het voorstel zo snel mogelijk aan de raad worden voorgelegd.  

De portefeuillehouder zal de commissie tijdig informeren over het verloop van de aanbesteding. 

 

2. Afsprakenlijst presidium 21 juli 2016 

De afsprakenlijst wordt conform concept vastgesteld. 

 

3. Vaststelling van de commissieagenda’s van 27, 28 en 29 september 2016 

Cie Sociaal Domein: De evaluatie nota tegenprestatie naar vermogen is het enige inhoudelijke 

agendapunt en heeft geen haast. Besloten wordt de vergadering te annuleren. Een toelichting 

door de participatiecoach wordt op prijs gesteld bij de behandeling van dit onderwerp in de 

vergadering van 15 november a.s. 

Cie Ruimtelijk Domein: Het agendapunt ‘Aanleg parkeerplaatsen aan de Lijsterstraat in Aarle-

Rixtel’ is geen afzonderlijk agendapunt maar betreft een mededeling van de portefeuillehouder 

over de afhandeling van het verzoek van de Handboogvereniging om de parkeersituatie te 

verbeteren. 

De stukken over de Notitie Reikwijdte en Detailniveau en de Bereikbaarheidsagenda dienen 

tijdig geplaatst te worden i.v.m. een goede voorbereiding. 
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Naar aanleiding van een vraag over de onkruidbestrijding merkt de voorzitter op dat hier een 

raadsinformatiebrief zal verschijnen. De portefeuillehouder zal dit tijdens de 

commissievergadering toelichten. 

Cie Algemene Zaken: Toegevoegd wordt: 

- Het voorstel tot instemming met het aangaan van een gemeenschappelijke regeling 

Peelgemeenten. 

- Het voorstel tot vaststelling van een krediet voor het bouwrijp maken van Nieuwenhof-Noord. 

 

4. Evaluatie raadsvergadering 8 september 2016 

Het ‘Vragenhalfuurtje’ vraagt om wat meer discipline van beide zijden. Het is de bedoeling dat 

men zich zoveel mogelijk beperkt tot het stellen van concrete vragen en dat men bij het 

onderwerp blijft.   

De discussie over de kredieten van de voorzieningen clusters was verwarrend. Het is jammer 

dat de stukken onvoldoende duidelijk waren.  

Ondanks het feit dat er veel discussie is geweest, werd de vergadering goed geleid en verliep 

deze toch gestructureerd. Goede sfeer is belangrijk. De griffie heeft een rol in het managen van 

de behandeling van eventuele moties. 

 

5. Wat verder ter tafel komt 

- Er komt een extra raadsinformatiebijeenkomst op 6 oktober 2016 over de bereikbaarheids-

agenda. Op dezelfde datum zal de WMO-raad een informatieve bijeenkomst organiseren 

voor de commissie Sociaal Domein.  

- In de vorige presidiumvergadering is al afgesproken dat er een extra raadsvergadering 

wordt gepland op 20 oktober 2016 (19.00 uur) i.v.m. de vaststelling van een standpunt 

over de bereikbaarheidsagenda. De raadsleden worden hier nogmaals op geattendeerd. In 

deze raadsvergadering zullen ook de voorstellen tot instemming met het aangaan van een 

gemeenschappelijke regeling Peelgemeenten en tot vaststelling van een krediet voor het 

bouwrijp maken van Nieuwenhof-Noord worden behandeld. Aansluitend vindt de 

vergadering van de commissie Algemene Zaken plaats waarin de grondnota wordt 

behandeld. 

- Een besluit over de locatie van de borrel na de raadsvergaderingen wordt uitgesteld tot de 

volgende presidiumvergadering. 

- De griffie zal de partijen via een email verzoeken om eventuele kandidaten aan te dragen 

die de raad vertegenwoordigen bij de evaluatie van de bestuurlijke samenwerking MRE. 

Elke gemeente is gevraagd 2 raadsleden aan te dragen. De heer Swinkels heeft in elk geval 

wel interesse. 

- Voor de samenstelling van de verdiepingscommissie inzake de financiële eindrapportage 

van de voorzieningenclusters worden vanuit de oppositie de raadsleden Van der Zanden en 

Van de Wijdeven aangedragen. Vanuit de coalitie wordt de heer Gruijters naar voren 

geschoven. Een tweede vertegenwoordiger wordt aan het eind van de week door de fractie 

ABL aangedragen. De griffie zal vervolgens e.e.a. in gang zetten. 

- Mevrouw Van der Zanden merkt op dat de informatievoorziening aan de raad of raadsleden 

regelmatig erg traag verloopt. Dit bemoeilijkt de voorbereiding van de vergaderingen. Zij 
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vraagt aandacht hiervoor. De burgemeester neemt het verzoek ter harte en gaat hier werk 

van maken. 

- De burgemeester meldt dat hij onlangs met de burgemeesters van de Peelgemeenten heeft 

overlegd. Primaire aanleiding om met de burgemeesters bij elkaar te komen was de eerder 

ontstane situatie mbt Peel 6.1, en nu op de onderlinge relatie met de burgemeesters van de 

Peelgemeenten een positieve impuls noodzakelijk was. Dit heeft goed uitgewerkt, waarbij 

tevens is afgesproken om in het nog lopend proces met PNB " veerkrachtig bestuur", 

nadrukkelijk samen met Helmond een goede voorbereiding te plegen voor het komende 

gesprek met de gedeputeerde. Hierin is wederom kracht gevonden in een sterke band en 

samenwerking met elkaar. Met het oog op het behoud van een goede onderlinge 

verstandhouding krijgt dit overleg dan ook een structureel vervolg. Verder is ook het 

rapport van de commissie Demmers over de situatie van de gemeente Nuenen ter sprake 

gekomen. De burgemeester zegt toe dat hij de raad steeds tijdig zal informeren over 

eventuele ontwikkelingen. Opgemerkt wordt dat een goede relatie met de overige 

buurgemeenten buiten de regio ook uiterst belangrijk is. Dit wordt door de burgemeester 

beaamd. 

 

 

R. van Heijnsbergen 

Griffier  

  

 

 


